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Protokół Nr XXIX/12 

z XXIX sesji Rady Miejskiej  

z dnia 30 maja 2012 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Andrzej Wziątek o godz. 9.00 w sali konferencyjnej 

Ratusza, na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył dwudziestą dziewiątą po wyborach 

sesję Rady Miejskiej.        

Po powitaniu radnych, Pani Burmistrz, gości zaproszonych i wszystkich obecnych oznajmił, iż 

zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Listy obecności - stanowią załącznik Nr 1 

 

Radni Rady Miejskiej chwilą ciszy uczcili pamięć zmarłego Bronisława Patynki. 

 

Przewodniczący poinformował, że podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone będą 

przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – Pana Jana Szkwarka. 

 

Proponowany porządek dzienny obrad przesłany radnym przedstawiał się  następująco:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

     1/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

     2/ zmiany w budżecie gminy w roku 2012; 

3/ określenia zasad zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania aktywów trwałych Zespolu   

    Opieki Zdrowotnej; 

4/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Miejsko    

    Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kłodzka; 

5/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Muzeum  

    Filumenistyczne w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011; 

6/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Biblioteka  

    Publiczna w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011; 

7/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego zakładu  

    opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011; 

8/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu; 

9/ określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Pławnicy; 

   10/ określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym; 

   11/ określenia granic obwodu dla Publicznej Szkoły Podstawowej  Stowarzyszenia „Stara      

    Łomnica Dzieciom”; 
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   12/ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Waliszów na lata 2007 – 2019; 

   13/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

         dzierżawy; 

   14/ skargi Heleny Saczywko; 

   15/ skargi Piotra Wieczorka; 

   16/ skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. 

5. Funkcjonowanie instytucji kultury w gminie. 

6. Realizacja inwestycji w gminie. 

7. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

8. Informacje Burmistrza. 

  9. Zapytania radnych. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad.    

 

W związku z tym, że nie było dodatkowych propozycji do przedstawionego porządku obrad, 

przystąpiono do jego realizacji. 

  

  Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie sekretarza sesji”                                 

i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełnił Pan Artur Pokora – Wiceprzewodniczący Rady. 

W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 

Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnego Artura Pokory w głosowaniu wzięło udział             

15 radnych, za oddano 15 głosów - jednogłośnie.   

Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny             

być na piśmie.  

 

Ad 3.  Zatwierdzenie protokołu 

Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołów z ostatniej XXVIII sesji odbytej w dniu  

27 kwietnia 2012 r. 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że protokół zawiera kilka nieścisłości: 

1/ „Jeśli na terenie gminy mamy dwie perełki w postaci Długopola Zdroju i Międzygórza …”                      

a powinno być: „Jeśli na terenie gminy mamy perełkę w postaci Międzygórza…” 

2/ „Radny Mieczysław Kamiński mówi, że wciąż istnieje stara aglomeracja, przyjęta uchwałą i nic 

nie stoi na przeszkodzie aby aplikować o środki” a powinno być: „Radny Mieczysław Kamiński 

mówi, że wciąż istnieje plan aglomeracji stary, przyjęty uchwałą i nic nie stoi na przeszkodzie aby 

aplikować o środki”. 

3/ wykreślenie zapisu o brzmieniu: „Zgodnie z §53 ust 7 statutu Gminy z dnia 5 grudnia 2011 r. o 

brzmieniu „Rada może dokonać ponownego (reasumpcji) głosowania w razie gdy wynik 

głosowania budzi uzasadnione wątpliwości, przy czym wniosek może być zgłoszony wyłącznie na 
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posiedzeniu, na którym odbyło się głosowanie”. 

Pani Burmistrz przychyla się do zgłoszonych przez radnego uwag. 

 

Radny Marek Krytak skierował serdeczne słowa podziękowania na ręce Pani Burmistrz za 

wszelkie działania podejmowane na rzecz społeczności lokalnej w szczególności za pomoc                   

i partnerską współpracę przy organizacji Międzynarodowych Mistrzostw w jeździe na saniach 

rogatych w Międzygórzu w roku 2012. 

Podziękował także Pani Vice Burmistrz, Pani Beacie Hucaluk – Szpanier za pomoc                              

i zaangażowanie w organizację Mistrzostw, radnej Ewie Matys, radnemu Marianowi Adamów oraz 

sołtysowi Wilkanowa Pana Mariusza Lisa za pomoc i wsparcie. 

 

Pani Burmistrz dodała, że podziękowania należą się także pracownikom zaangażowanym                     

w organizację zawodów oraz Panu Markowi Krytakowi, Sołtysowi Międzygórza. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawach. 

1. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu tj. Podjęcie uchwał                  

i przedstawił pierwszy projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Pani Burmistrz poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa dostosowana jest do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Oba dokumenty muszą współgrać.  

W związku z tym, że jest planowana pożyczka dla Towarzystwa Miłośników Gorzanowa w kwocie 

500 tys. zł, niezbędne jest podjęcie uchwały w tej sprawie.  

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. (8 za, przy 1 wstrzymującym się) 

  

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/265/12 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

- stanowiącą  załącznik Nr 2 

 

2. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy w roku 2012. 

Pani Burmistrz poinformowała, że wprowadzone zmiany po stronie dochodów budżetowych są 

wynikiem: 

1. zmniejszenia planu w wysokości 33.108 zł tytułem refundacji RPO poniesionych kosztów na 

Rewitalizację Parku w Długopolu Zdroju. 

2. zwiększenia planu w wysokości 409563,59 zł tytułem realizacji przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej projektu systemowego pn. „Aktywizacja społeczna                         
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i zawodowa"   

3. zwiększenia planu w wysokości 3.000 zł tytułem uzyskanej przez Radę Sołecką w Starej 

Bystrzycy dotacji z Funduszu Lokalnego Masywu Śnieżnika w Wójtowicach na realizację 

projektu „Integracja w deszczu" w ramach Programu „Działaj Lokalnie VII". 

4. zwiększenia planu w wysokości 4.500 zł tytułem uzyskanej przez Radę Sołecką w 

Marianówce dotacji z Funduszu Lokalnego Masywu Śnieżnika w Wójtowicach na realizację 

projektu „Przystanek Marianówka i okolice" w ramach Programu „Działaj Lokalnie VII". 

5. zwiększenia planu w wysokości 3.000 zł tytułem uzyskanej dotacji z Funduszu Lokalnego 

Masywu Śnieżnika w Wójtowicach na realizację projektu „Town Hill" w ramach Programu 

„Działaj Lokalnie VII". 

6. dopasowanie klasyfikacji budżetowej do umowy na uzyskaną dotację w wysokości 53.000 zł 

z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego ze środków pochodzących z Funduszu 

Promocji Kultury na dofinansowanie zadań w ramach Rozwój infrastruktury kultury/ 

Infrastruktura domów kultury na „Wykonanie dokumentacji przebudowy MGOK w Bystrzycy 

Kłodzkiej zgodnie z zwartą umową.  Całkowita wartość zadania wynosi 73.800 zł. 

7. zwiększenia planu w wysokości 7.174 zł tytułem uzyskanego przez Szkołę Podstawową Nr 1 

w Bystrzycy Kłodzkiej odszkodowania z PZU SA W Warszawie za awarię co. 

Wprowadzone zmiany po stronie wydatków budżetowych są wynikiem: 

1. wprowadzonych zmian po stronie dochodów budżetowych. 

2. zmian zgłaszanych przez jednostki organizacyjne gminy celem urealnienia planu wydatków. 

3. zmniejszenia planu dotacji w wysokości 250.000 zł udzielonej dla Powiatu kłodzkiego na 

remont ulicy Międzyleśnej w Bystrzycy Kłodzkiej z powodu braku środków w budżecie 

Powiatu. 

4. zwiększenia planu w wysokości 250.000 zł tytułem realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Remont odcinka ul. St. Sempołowskiej od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do 

skrzyżowania z ul. H. Sienkiewicza w Bystrzycy Kłodzkiej. 

5. zmniejszenia planu w wysokości 52.880 zł tytułem remontu oświetlenia ulicy Słowackiego w 

Bystrzycy Kłodzkiej. 

6. zwiększenia planu w wysokości 52.880 zł tytułem realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Remont oświetlenia drogowego odcinka ul. St. Sempołowskiej od skrzyżowania z ul. Wojska 

Polskiego do skrzyżowania z ul. H. Sienkiewicza w Bystrzycy Kłodzkiej. 

7. zmniejszenia planu wydatków w wysokości 400.000 zł realizowanego zadania 

inwestycyjnego - Remont Ratusza w Bystrzycy Kłodzkiej. 

8. rozdysponowania rezerwy ogólnej w wysokości 133.108 zł na udzielenie pożyczki 

długoterminowej dla Towarzystwa Miłośników Gorzanowa na dofinansowanie budowy boiska 

sportowego w Gorzanowie -II etap oraz z celu zbilansowania zmniejszenia planu dochodów. 

  
Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

zmian w budżecie gminy w roku 2012. (8 za, przy 1 wstrzymującym się). 
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Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że zgłoszone uwagi na posiedzeniu Komisji Budżetu 

zostały uwzględnione. Zasadnym jest przeznaczenie kwoty 600 tys. zł na budowę boiska                        

w Gorzanowie, tym bardziej, że otrzymamy od Marszałka dofinansowanie w wysokości 495 tys. zł.  

Refleksje nasuwają się kiedy zabieramy kwotę 400 tys. zł z remontu Ratusza. Zabierając te środki 

spowodujemy, że żadne remonty w roku 2012 nie zostaną wykonane. Dodał, że dalszy remont 

obiektu zgodnie z kosztorysem będzie wynosił około 4 mln zł.  

Mówi, że dobrą wiadomością jest, że Ośrodek Pomocy Społecznej otrzymał środki w wysokości 

409 tys. zł na realizację zadania „Ośrodek Pomocy Społecznej - aktywizacja społeczna                                   

i zawodowa”. Bardzo ważna jest kontynuacja remontu Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury.   

Pani Burmistrz – dodała, że jeśli nie ma dokumentacji i pozwolenia na budowę to nie możemy 

starać się o środki. Podziękowała Panu Zbigniewowi Szczygłowi, gdyż to dzięki Jego 

zaangażowaniu otrzymaliśmy środki na remont MGOK.   

Renata Jędrzejak – Zastępca Kierownika OPS – poinformowała, że otrzymane środki zostaną 

przeznaczone na reintegrację społeczną i zawodową.  

  

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Rada             

w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym się podjęła: 

 

Uchwałę Nr XXIX/266/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2012 

- stanowiącą  załącznik Nr 3 

 

3. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania aktywów trwałych Zespołu Opieki 

Zdrowotnej. 

Pani Burmistrz poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Radę 

Społeczną ZOZ-u. Projekt jest konsekwencją kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zespole 

Opieki Zdrowotnej. Projekt określa zasady i tryb wynajmowania oraz dzierżawy majątku 

ruchomego.  

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

określenia zasad zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania, oddawania w użytkowanie lub 

użyczenie aktywów trwałych Zespołu  Opieki Zdrowotnej.  (8 za-jednogłośnie). 

Radny Mieczysław Kamiński ma wątpliwości co do zasadności powołanej podstawy prawnej                   

w projekcie uchwały. Dodał, że właściwa podstawa powinna powoływać się na art. 18 ust 2 pkt 9 

lit. „a” ustawy o samorządzie gminnym, która mówi o możliwości podejmowania przez Radę 

uchwał o charakterze majątkowym, przekraczającym zakres zwykłego zarządu dotyczącym zasad 

zbywania, obciążania nieruchomości i wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony (…).   

Poinformował, że w podstawie powinna być także powołana ustawa o gospodarce 

nieruchomościami. 
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Mówi, że uchwała ta będzie obowiązywała tylko kilka miesięcy, gdyż przygotowujemy się do 

przekształcenia ZOZ-u w spółkę prawa handlowego.  

Pani Burmistrz poinformowała, aby zwrócić uwagę na ostatnie paragrafy – rozdział 5. Jest zapis 

mówiący o tym, że w sprawach nieuregulowanych niniejszymi zasadami mają zastosowanie 

przepisy ustawy o działalności leczniczej i ustawy o gospodarce nieruchomościami. Uchwała jest 

nieco inaczej sporządzona niż dotychczas ale powołuje się na wszystkie ustawy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że  podstawa prawna zostanie zweryfikowana przez radców 

prawnych urzędu. 

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/267/12 

w sprawie  określenia zasad zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania, oddawania  

w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych Zespołu  Opieki Zdrowotnej 

 - stanowiącą  załącznik Nr 4 

 

4. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Miejsko   

Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kłodzka. 

Pani Burmistrz poinformowała, że zatwierdzenie sprawozdań wynika z obowiązku ustawowego, iż 

do 30 czerwca następującego po roku kalendarzowym Rada winna zatwierdzić sprawozdanie. Jest 

propozycja, aby wypracowany zysk był przeznaczony na pokrycie strat z lat ubiegłych. Dodała, że 

straty za lata ubiegłe były spowodowane zaciąganiem pożyczek z budżetu gminy, aby móc 

zrealizować wnioski, które zostały złożone o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej. 

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2012 r. zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały Rady Miejskiej       

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Miejsko 

Gminny Ośrodek Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej. (14 za - jednogłośnie) 

Radny Mieczysław Kamiński mówi, że wszystkie rozpatrywane projekty uchwał mają datę 31 

maja. Prosi o poprawkę. Co do rocznego sprawozdania to należy dobrze ocenić i zatwierdzić 

sprawozdanie. Dodał, że wynik kontroli przeprowadzony przez Komisję Rewizyjną w MGOK jest 

bardzo pozytywny i należą się Pani Dyrektor podziękowania za tak dobrą i owocną pracę                                      

w pozyskiwanie środków z zewnątrz. 

Radny Jan Szkwarek podziękował Pani Dyrektor MGOK za wzorową pracę.  

Radny Piotr Budnik podziękował Pani Dyrektor za współpracę w organizacji Dni Floriana.  

Grażyna Wachowska Szuba – Dyrektor MGOK – podziękowała serdecznie Pani Burmistrz, 

Skarbnik, Pani Zastępcy i całej Radzie za współpracę. 
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W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/268/12 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą 

Miejsko Gminny Ośrodek Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej 

- stanowiącą  załącznik Nr 5 

  

5. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Muzeum     

Filumenistyczne w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. 

Pani Burmistrz poinformowała, że wynik ujemny jest spowodowany tym, że ponad 27 tys. zł to 

zapasy w Muzeum z roku 2011. Ponadto nieprzewidziany remont sufitu w sali wystawowej 

przyczynił się także do ujemnego wyniku. Wynik zostanie pokryty z przychodów Muzeum lat 

przyszłych. 

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Muzeum 

Filumenistyczne  w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. (11 za - jednogłośnie) 

Pani Burmistrz podziękowała Panu Dyrektorowi Muzeum za starania w pozyskiwaniu licznych 

eksponatów, które są udostępnione w Muzeum oraz lekcje muzealne prowadzone z młodzieżą.  

Dodała, że również podziękowania należą się Panu Dyrektorowi Biblioteki Publicznej. 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że Pan Dyrektor Muzeum Filumenistycznego pracuje 

bardzo gospodarnie, ekonomicznie i finanse są tu skromne. Liczy, że dołoży więcej starań                  

w pozyskiwaniu środków z zewnątrz.   

Tomasz Nowicki – Dyrektor Muzeum Filumenistycznego poinformował, że wszelkie uwagi 

przyjmuje z pokorą. Dodał, że co roku aplikuje o środki finansowe do Ministerstwa Kultury. 

Zapewnił, że dołoży wszelkich starań aby na przyszłość pozyskać środki zewnętrzne.  

  

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/269/12 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą 

Muzeum Filumenistyczne  w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011 

- stanowiącą  załącznik Nr 6 

 

6. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Biblioteka     

Publiczna w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. 
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Pani Burmistrz poinformowała, że wynik ujemny w tym przypadku jest związany z modernizacją 

kotłowni. Pogratulowała Panu Dyrektorowi za otrzymaną nagrodę Marszałka za najlepszego 

bibliotekarza w województwie dolnośląskim oraz najlepszego bibliotekarza roku w naszym 

regionie.  Ponadto bardzo dużo środków pozyskuje z zewnątrz, za co serdecznie dziękujemy. 

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Biblioteka 

Publiczna  w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. (12 za - jednogłośnie) 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że w poprzednich kadencjach wynagrodzenie 

dyrektorów jednostek kultury składało się z czynników stałych i premii. Jest zdania, że dyrektorom, 

którym należą się pochwały za pracę należałoby pomyśleć o gratyfikacjach finansowych.  

Pani Burmistrz poinformowała, że zmieniły się przepisy w kwestii składników wynagrodzenia                   

i musimy dostosować się do obowiązujących. Dodała, że obaj Panowie Dyrektorzy – Biblioteki                

i Muzeum otrzymali nagrodę, proponowana  jest także nagroda dla Pani Dyrektor MGOK. Mówi, że 

wprowadzenie premii do stałego wynagrodzenia jest lepszym efektem, gdyż stanowi stały element 

wynagrodzenia dyrektora.   

Przewodniczący Rady złożył Panu Dyrektorowi Biblioteki gratulacje. 

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/270/12 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą 

Biblioteka Publiczna w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011 

- stanowiącą  załącznik Nr 7 

 

7. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. 

Pani Burmistrz poinformowała, że wynik ujemny zostanie pokryty przychodami w latach 

następnych. Strata spowodowana jest  remontem bloku operacyjnego, obniżeniem kontraktu na 

ponad   240 tys. zł w porównaniu do roku 2010. 

Dodała, że wiele wysiłku zostało włożone w starania, aby przypadek bystrzyckiego ZOZ-u został 

wprowadzony do ustawy o lecznictwie. Taka zmiana jest zaproponowana i do końca czerwca 

zostanie przyjęta. Wówczas będziemy mogli rozpocząć procedurę przekształcenia szpitala w taki 

sposób aby nie nastąpiła jego likwidacja. Dzięki zapisowi w ustawie o lecznictwie otrzymamy część 

środków, które gmina przeznaczała na spłatę zobowiazań.  

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki 



9 

 

zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2011. 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że szpital funkcjonuje dobrze. Należy dołożyć 

wszelkich działań, aby usługi ambulatoryjne odbywały się na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka              

w roku przyszłym.  

Jarosław Surówka – Dyrektor ZOZ – poinformował, że usługi ambulatoryjne mamy i będziemy 

mieli. Kontrakty na usługi ambulatoryjne zostały zerwane przez Narodowy Fundusz. W chwili 

obecnej jednostki prowadzące poradnie specjalistyczne przechodzą kontrole. My jako szpital 

również jesteśmy gotowi na jej przyjęcie.  

Spełniamy wszystkie warunki pod względem personelu i wyposażenia. Występujemy o kontrakt na 

poradnię chirurgiczną, czynną 8 godzin przez 7 dni w tygodniu. Dodał, że ma wielki zaszczyt 

pracować dla takiej jednostki i z taką załogą.  

   

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/271/12 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej  

za rok 2011. 

- stanowiącą  załącznik Nr 8 

 8. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu.  

Pani Burmistrz poinformowała, że  dotacja celowa w wysokości 10 tys. zł zostanie przeznaczona 

dla Powiatu na remont bieżący budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Bystrzycy Kłodzkiej.  

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu. (8 za, jednogłośnie) 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że Zespół Szkół Ogólnokształcących jest jednostką 

prowadzoną przez Powiat. Jest też tam nasze Gimnazjum  Nr 1. Mówi, że jest to symboliczna 

kwota. Należałoby zastanowić się nad przyznaniem większej kwoty. Dodał, że należy  

kontynuować działania związane z wynajmowaniem hali sportowej dla naszej młodzieży. 

Pani Burmistrz poinformowała, że to nie jest tak, że zyskała tylko Gmina przy przekazaniu  

Gimnazjum do prowadzenia przez Powiat. Subwencja dla ucznia będącego w Gimnazjum jest 

wyższa aniżeli dla ucznia będącego w szkole ponadgimnazjalnej. Gdyby nie utworzenie Zespołu 

pod znakiem zapytania byłoby dalsze istnienie Liceum Ogólnokształcącego w Bystrzycy Kłodzkiej.   

Dodała, że jest duszą i sercem za tym, aby wspierać jak to jest tylko możliwe. 

  

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 
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Uchwałę Nr XXIX/272/12 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu 

- stanowiącą  załącznik Nr 9 

9. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Pławnicy.  

Pani Burmistrz poinformowała, że  Fundacja, wraz z wnioskiem o udzielenie zezwolenia na 

założenie Szkoły Podstawowej w Pławnicy, wystąpiła o ustalenie obwodu dla zakładanej szkoły 

poprzez przypisanie do niego miejscowości, które dotychczas obejmowała swoim zasięgiem                 

(tj. Pławnica, Idzików, Marianówka, Kamienna, Szklary i Marcinków). 

Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały rady w sprawie określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej 

w Pławnicy. (12 za, jednogłośnie). 

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/273/12 

w sprawie określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej w Pławnicy prowadzonej 

przez Fundację „Równi Choć Różni” z siedzibą w Międzygórzu 

- stanowiącą  załącznik Nr 10 

 

10. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym.  

Pani Burmistrz poinformowała, że  Fundacja wraz z wnioskiem o udzielenie zezwolenia na 

załażenie Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym wystąpiła o ustalenie obwodu dla zakładanej 

szkoły poprzez przypisanie do niego miejscowości, które dotychczas obejmowała swoim zasięgiem 

(tj. Długopole Dolne, Długopole-Zdrój, Ponikwa, Poręba i Rudawa). 

Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały rady w sprawie określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym. 

(12 za, jednogłośnie). 

  

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/274/12 

w sprawie określenia granic obwodu dla Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym 

prowadzonym przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkoły w Długopolu Dolnym „Kleks” 

- stanowiącą  załącznik Nr 11 
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11. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

określenia granic obwodu dla Publicznej Szkoły Podstawowej  Stowarzyszenia „Stara Łomnica 

Dzieciom”. 

Pani Burmistrz poinformowała, że projekt zawiera autopoprawkę zgłoszoną na Komisji Edukacji, 

która dotyczy uwzględnienia dodatkowej miejscowości: Kolonia Szychów. Wobec powyższego 

obwód szkoły będzie obejmować swoim zasięgiem: Starą łomnicę, Nową Łomnicę, Szczawinę, 

Starkówek, Paszków, Pokrzywno, Kolonię Szychów. 

Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały rady w sprawie określenia granic obwodu dla Publicznej Szkoły Podstawowej  

Stowarzyszenia „Stara Łomnica Dzieciom” z uwzględnieniem autopoprawki Pani Burmistrz.                

(12 za, jednogłośnie). 

Radny Mieczysław Kamiński mówi, że są to symboliczne obwody, ponieważ zgodnie                           

z przepisami oświatowymi każdy z rodziców może skierować dziecko do innej szkoły.  Mówi, że był 

przeciwny likwidacji szkół publicznych, pozostaje tylko mieć nadzieje, aby te szkoły się teraz 

utrzymały. Mówi, że gmina będzie miała obowiązek przekazać subwencję i zapewnić dowóz dzieci.  

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/275/12 

w sprawie określenia granic obwodu dla Publicznej Szkoły Podstawowej  Stowarzyszenia 

„Stara Łomnica Dzieciom” 

- stanowiącą  załącznik Nr 12 

 

12. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Waliszów na lata 2007 – 2019. 

Pani Burmistrz poinformowała, że  w roku 2011 powstała grupa inicjatywna w Nowym Waliszowie 

i zdecydowano o przygotowaniu Planu Odnowy Miejscowości, który w miesiącu maju został przez 

mieszkańców przyjęty. Aplikując o środki konieczne jest przyjęcie Planu w formie uchwały Rady. 

Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały rady w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Waliszów na lata 2007 – 

2019 (12 za, jednogłośnie). 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że zasadne jest podjęcie uchwały. Mieszkańcy wsi 

mocno zaakcentowali w Planie rozwój rolnictwa. Nowy Waliszów jest aktywną miejscowością od 

wielu już lat.    
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W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/276/12 

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Waliszów na lata 2007 – 2019 

- stanowiącą  załącznik Nr 13 

 

13. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy          

dzierżawy. 

Pani Burmistrz poinformowała, że  Inwestor Centrum Śnieżnik Genowefa Łuczaj wystąpiła                    

z wnioskiem o wyrażenie zgody na wydzierżawienie części działki nr 57/20 celem utworzenia 

terminalu do obsługi narciarzy i turystów biegowych. 

Jan Pięta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy – poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 24 maja 2012 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady                

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy          

dzierżawy.  (12 za, jednogłośnie). 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że podjęcie uchwały o wydzierżawieniu działek              

w formie bezprzetargowej to jest sprawa dyskusyjna, choć w tym przypadku tak nie jest. Wniosek 

w tej sprawie jest zasadny. W miejscowości Spalona jest potrzebny obiekt obsługujący nasze trasy 

narciarskie jak również turystów udających się w kierunku Gór Bystrzyckich.    

Mówi, że będzie zgłaszał wniosek dotyczący wstrzymania sprzedaży działek na Spalonej. 

Dokonując sprzedaży działek zamykamy sobie możliwość imprez masowych na terenie 

miejscowości Spalona.   

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 

uchwały. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie 

podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/277/12 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy 

- stanowiącą  załącznik Nr 14 

14. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie skargi 

na Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej. 

Mieczysław Kamiński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2012 r. przeprowadziła wizję lokalną w miejscowości Gorzanów             

w związku  ze złożonymi przez:  Panią  Helenę Saczywko zam. w Gorzanowie przy ul. Ludowej 11, 

oraz Pana Piotra Wieczorka zam. w Gorzanowie przy ul. Młyńskiej 20 skargami na działalność 

Urzędu Miasta i Gminy w Bystrzycy Kł. 
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Komisja w toku rozpatrywania skargi  przeanalizowała zarzuty podnoszone przez skarżących oraz 

wysłuchała informacji złożonych przez strony postępowania. 

Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1) wydzielić i sprzedać w drodze bezprzetargowej Państwu Wielkim, cześć działki gminnej 

użytkowaną jako dojazd prowadzący do Ich posesji, ze względu na brak możliwości 

korzystania z  dojazdu wzdłuż kanału rzeki Młynówka, 

2) skargę na działania Sekretarza Gminy przekazać do rozstrzygnięcia według kompetencji Pani 

Burmistrz. 

W związku z powyższym Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o uznanie skargi                                    

za bezzasadną.  (6 za, jednogłośnie) 

      
W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, 

jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/278/12 

w sprawie skargi na Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej 

 - stanowiącą  załącznik Nr 15 

 

15. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie skargi 

na Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej. 

Mieczysław Kamiński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że w dniu                      

12 kwietnia 2012 roku do Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej wpłynęła skarga Pana Piotra 

Wieczorka na działania Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej. 

W toku rozpatrywania skargi Komisja Rewizyjna działająca w imieniu Rady Miejskiej w Bystrzycy 

Kłodzkiej dokonała w obecności skarżącego wizji lokalnej w dniu 23 kwietnia, oraz wysłuchała 

zarzutów skarżącego, oraz informacji złożonych przez Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej. 

Sprawy podnoszone w skardze dotyczą decyzji podjętych przez pracowników Urzędu Miasta                  

i Gminy w Bystrzycy Kłodzkiej /działających z upoważnienia Burmistrza/ dotyczących działki                  

nr 825. Faktem jest, że w obrocie prawnym znalazły się dwa wykluczające się dokumenty /mapy/.  

Pierwszy dokument - mapa ewidencji gruntów w skali 1:2000 wydana przez Starostwo Powiatowe 

w Kłodzku Oddziały Zamiejscowe w Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 04.01.2012 roku, która w swojej 

treści zawiera działkę nr 825 oznaczoną jako droga.  

Drugi dokument – mapa ewidencji gruntów w skali 1:5000 wydana jak wyżej z dnia 03.10.2005 

roku dla tej samej działki 825 w /wody płynące/. 

Niezgodność zapisów treści mapy ewidencji gruntów pracownicy urzędu potwierdzają wizją 

lokalną, gdzie stwierdzają na gruncie na działce 825 – wody płynące. 

Dalsze analizy zasobów Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej                                         

i Kartograficznej w Bystrzycy Kłodzkiej doprowadzają do decyzji Nr RL.7420-7/80                                   

w sprawie zmian w rejestrze gruntów z której wynika, że przeniesiono działkę 825 /rów/ do grupy 

rejestrowej – drogi dojazdowe.  
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Stan istniejący na gruncie /obecnie wody płynące/, kopia mapy zasadniczej /pomiar wsi wykonany 

1974 roku przez Dolnośląskie Biuro Geodezji w Dzierżoniowie/ jednoznacznie wskazują na 

istnienie rowu. Z przeprowadzonego wywiadu terenowego wynika również, że istnieją trzy studnie 

a teren jest wodonośny. Rów prowadzi wody do Kanału Młynówka i dalej do rzeki Nysa Kłodzka. 

Na podstawie posiadanych dokumentów Gmina Bystrzyca Kłodzka jako właściciel nieruchomości 

nr 825 zleciła jednostce wykonawstwa geodezyjnego modernizację operatu ewidencji gruntów               

i wystąpiła z wnioskiem do Starostwa Powiatowego Oddziały Zamiejscowe w Bystrzycy Kłodzkiej         

o dokonanie zmian. 

Starosta Kłodzki zawiadomieniem z dnia 13 marca 2012 roku dokonał zmiany                                      

w danych ewidencji gruntów i budynków celem doprowadzenia do zgodności zapisów ewidencji 

gruntów ze stanem faktycznym w terenie /wody płynące/. 

Na podstawie wizji terenowej oraz po zapoznaniu się z materiałem kartograficznym Komisja 

Rewizyjna wnioskuje do Rady Miejskiej o uznanie skargi za bezzasadną. 

W związku z powyższym Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o uznanie skargi za bezzasadną.  

(6 za, jednogłośnie) 

      
W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, 

jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/279/12 

w sprawie skargi na Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej 

 - stanowiącą  załącznik Nr 16 

16. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie skargi 

na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej. 

Mieczysław Kamiński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że w dniu 23 marca 

2012 r. do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu wpłynęła skarga Pani Małgorzaty 

Lulewicz na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej. Wydział 

Polityki Społecznej Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego o samorządzie gminnym przekazał 

skargę do załatwienia według właściwości do Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej. 

W toku rozpatrywania skargi Komisja Rewizyjna, działająca w imieniu                                               

Rady Miejskiej przeanalizowała posiadaną dokumentację, wysłuchała zarzutów podnoszonych 

przez Skarżącą oraz informacji złożonej przez Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej                           

w Bystrzycy Kłodzkiej. Sprawa podnoszona w skardze, dotycząca fałszowania dokumentów                                                      

i wpisywania nieprawdziwych danych przez pracowników socjalnych nie znajduje uzasadnienia.            

W dokumentach są prawidłowe dane, co zostało przedstawione podczas pracy Komisji. Natomiast 

faktem jest, iż w piśmie z dnia 03.04.2012 r. skierowanym do Pani Małgorzaty Lulewicz  błędnie 

wpisano imię syna, zamiast Damian było wpisane Dominik. W dniu 04.04.2012 r. Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej wysłał do Skarżącej sprostowanie z prawidłowym 

wskazaniem imienia. Jednak Pani M. Lulewicz odmówiła jego przyjęcia. 
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Skarżąca wyraża niezadowolenie z pracy Ośrodka, który jej zdaniem od wielu lat nieprawidłowo 

funkcjonuje. W wypowiedziach zostały przestawione tematy, które nie dotyczą obecnej 

działalności Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej. 

W Ośrodku Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej była przeprowadzona kontrola przez 

Komisję Rewizyjną i podczas kontroli żadnych nieprawidłowości związanych z obecną 

działalnością Kierownika nie stwierdzono.  

Z przedstawionych zarzutów potwierdzenie znajduje fakt złożenia zawiadomienia przez 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do Komisariatu Policji w Bystrzycy Kłodzkiej. Sprawa 

dotyczyła  zachowania Skarżącej w trakcie wykonywania czynności służbowych przez 

pracowników socjalnych, których celem było przeprowadzenie wywiadu środowiskowego. Zgodnie 

z art. 121 pkt 2 ustawy o pomocy społecznej, pracownikowi socjalnemu przysługuje ochrona 

prawna przewidziana dla funkcjonariuszy publicznych. Przedstawiona dokumentacja oraz 

wyjaśnienia potwierdzają, że zachowanie Kierownika nie można uznać za niewłaściwe, gdyż była 

to reakcja na zachowanie Skarżącej w stosunku do pracowników socjalnych. 

Zasady udzielania pomocy są regulowane przepisami odpowiednich ustaw                                             

i rozporządzeń. Skarżąca do skargi dołączyła decyzję Samorządowego Kolegium Odwoławczego  

z dnia 19 stycznia 2012 r. nr SKO 4103/739/2011 uchylające  w całości zaskarżoną decyzję                 

i przekazaną do ponownego rozpatrzenia przez organ I instancji. Kierownik działu świadczeń 

rodzinnych wystąpiła z pismem do Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej o interpretację sytuacji 

Pani Małgorzaty Lulewicz. Pismem z dnia 25 kwietnia 2012 r. Ministerstwo Pracy i Polityki 

Społecznej potwierdziło zasadność i prawidłowość działania Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Bystrzycy Kłodzkiej. 

Komisja rozpatrując skargę Pani Małgorzaty Lulewicz na działalność Kierownika Ośrodka   

Pomocy Społecznej, po przeanalizowaniu zarzutów podniesionych przez wnioskodawczynię, oraz 

wysłuchaniu dodatkowych informacji złożonych przez Panią Małgorzatę Kuchejdę – Kierownika 

OPS, wnioskuje do Rady Miejskiej o uznanie skargi za bezzasadną.  

Jednocześnie Komisja wnioskuje do Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, aby dołożyć 

szczególnej staranności podczas sporządzania wniosków i przeprowadzania wywiadów 

środowiskowych, oraz przestrzegania terminów k.p.a. (Pracownik OPS nieprzestrzegający 

terminów k.p.a. dostał upomnienie od Kierownika OPS). (6 za, jednogłośnie) 

      
W związku z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej. Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, 

jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/280/12 

w sprawie skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej   

 - stanowiącą  załącznik Nr 17 
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Ad. 5. Funkcjonowanie instytucji kultury w gminie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że materiały dotyczące funkcjonowania instytucji kultury             

w gminie Bystrzyca Kłodzka zostały radnym dostarczone. Były one przedmiotem szczegółowych 

obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

W związku  tym, że nie było uwag przystąpiono do przeprowadzenia głosowania nad przyjęciem 

informacji.  

Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za przyjęła informację                      

z funkcjonowania instytucji kultury w gminie Bystrzyca Kłodzka. 

 

6. Realizacja inwestycji w gminie. 

Beata Hucaluk-Szpanier – Zastępca Burmistrza – poinformowała, że z ogromną przyjemnością 

przekazuje gratulacje od Pana Marszałka w szczególności dla Pani Burmistrz Renaty Surmy,  

Państwa Radnych oraz pracowników dotyczące otrzymania przez Gminę Bystrzyca Kłodzka kwoty 

1 mln 700 tys. zł  na budowę hali sportowej w Wilkanowie. 

Dodała, że Gmina Bystrzyca Kłodzka znalazła się wśród kilkunastu gmin (dokładnie 18), które                

z punktu formalno prawnego sporządziły wniosek o dofinansowanie bezbłędnie (z terenu gmin 

Dolnego Śląska wpłynęło 81 wniosków, w tym 61 wniosków zawierało błędy).     

11 wniosków otrzymało dofinansowanie na łączną kwotę 18 mln.  

Dodała, że Gmina Bystrzyca Kłodzka otrzymała jedno z najwyższych dofinansowań. 

Pani Burmistrz poinformowała, że  w związku z otrzymanym dofinansowaniem musimy się 

zastosować do wymogów. W roku 2012 otrzymamy kwotę 100 tys. zł, w roku 2013 – 600 tys. zł a 

w roku 2014 – 1 mln zł. Dodała, że z uwagi na warunki, realizacja inwestycji się troszkę wydłuży 

ale szkoda byłoby zaprzepaścić tak duże środki, które udało nam się pozyskać.  

W związku z powyższym, przetarg, który miał się odbyć na wyłonienie wykonawcy został 

przesunięty na 4 czerwca 2012 r. abyśmy mogli zmienić harmonogram.  

Nieaktualna jest także informacja dotycząca remontu Ratusza w Bystrzycy Kłodzkiej (dotyczy 

zdjęcia z budżetu kwoty 400 tys. zł). 

Lada moment firma  wyłoniona w przetargu rozpocznie prace rewitalizacyjne na ulicy Kościelnej.  

W tej sprawie rozmawialiśmy z mieszkańcami i apelowaliśmy o cierpliwość i zrozumienie.  

Niebawem zostanie ogłoszony przetarg na adaptację budynku Gimnazjum pod potrzeby Zespołu 

Gimnazjalno – Podstawowego w Wilkanowie. Prace planujemy zakończyć w okresie od 10 do 15 

sierpnia br. przed rozpoczęciem roku szkolnego. 

W miesiącu czerwcu planujemy ogłosić przetarg na wykonanie lamp solarowych oświetlenia 

ulicznego. Zadanie to jest dofinansowywane w kwocie 3 mln złotych przez Urząd Marszałkowski.   

Dodała, że basen ma pozwolenie na budowę i jest więc inwestycją.  

Marian Adamów – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu  28 maja br. zaopiniowała pozytywnie realizację inwestycji w gminie. 

Radny Mieczysław Kamiński poinformował, że z planu inwestycji znika ulica Międzyleśna, 

natomiast plan dodatkowo uwzględnia ulicę Sempołowską (od ulicy Wojska Polskiego do ulicy 
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Sienkiewicza).  

Ma obawy co do czasu realizacji rewitalizacji na ulicy Kościelnej, gdyż dość późno rozpoczęliśmy 

dalszy etap prac budowlanych.  

Mówi, że dwie inwestycje mogły być już wykonane a nie są, tj. sky-park planowany do budowy przy 

Szkole Podstawowej Nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej oraz remont basenu kąpielowego (przetarg 

unieważniony i nie rozstrzygnięty). Uzgodniono więc, że w okresie letnim basen będzie czynny 

pomimo tego, że woda stopniowo ubywa, zaś począwszy od miesiąca września rozpoczną się 

prace remontowe. Dodał, że gdybyśmy przetarg ogłosili nieco wcześniej mogliśmy wykonać już 

remont niecki i na sezon letni udostępnić wyremontowany obiekt.     

Poinformował, że Rada  powinna analizować realizację inwestycji przynajmniej raz w kwartale. 

Pani Burmistrz poinformował, że realizacja zadania budowy sky-park została skierowana do 

realizacji przez wydział Edukacji i wszystko wskazywało na to, że do wakacji będziemy mogli go 

mieć. Niestety okazało się, że wykonanie tej inwestycji wymaga wykonania badań geologicznych i 

w związku z tym  został rozstrzygnięty przetarg na wyłonienie firmy, która opracuje dokumentacje 

łącznie z badaniami geologicznymi.  

Przetarg na basen kąpielowy odbył się wcześniej, jednakże z uwagi na to, że w budżecie mieliśmy 

zagwarantowaną kwotę w wysokości 190 tys. zł a oferta, która wpłynęła opiewała na kwotę 270 

tys. zł. zasadnym było aby ogłosić nowy przetarg i brakującą kwotę zabezpieczyć w budżecie. 

(byłyby to miesiące: lipiec – sierpień).  

Uznano więc, że na chwilę obecną połatamy to co jest możliwe, udostępnimy basen w sezonie 

letnim i w między czasie ogłosimy przetarg i po sezonie ruszamy z pracami. 

Marian Adamów mówi, że wraz z mieszkańcem Panem Pawlaszkiem poszukuje miejsc 

parkingowych na Starym Mieście. Pyta, czy na ulicy Kościelnej na zakolu obok muru oporowego 

są w projekcie przewidziane miejsca parkingowe. 

Pani Burmistrz mówi, że powracamy do sprawy sprzed kilku lat. Projekt został zaopiniowany 

przez radnych ubiegłej kadencji i nie można już nić zmienić. Jakakolwiek zmiana spowodowałaby, 

że musielibyśmy oddać środki, które otrzymaliśmy z zewnątrz. 

 

W związku z tym, że nie było więcej pytań, Przewodniczący poinformował, że Rada Miejska 

zapoznała się z informacją dotyczącą realizacji inwestycji w gminie Bystrzyca Kłodzka. 

 

Ad. 7. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

Mieczysław Kamiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w dniu 21 maja br. 

Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy 

Kłodzkiej analizując: 

1) przychody  z tyt. odpłatnej działalności,  

2) wykaz przeprowadzonych przetargów w 2011 r., 

3) wnioski o dofinansowanie złożone w 2010 r., 

4) wnioski o dofinansowanie złożone w 2011 r. 

5) wnioski o dofinansowanie złożone w miesiącach od stycznia do maja roku 2012. 
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Komisja po dokonaniu analizy, przyjęła informację przedłożoną przez Panią Grażynę Wachowską-

Szubę dyrektora MGOK w Bystrzycy Kł 

Komisja stwierdziła, że działalność Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kł. pod 

zarządem Pani Grażyny Wachowskiej-Szuby jest wzorowa. (3 za, jednogłośnie) 

Należy podkreślić zasługi Pani Dyrektor w pozyskaniu środków finansowych z zewnątrz.  

 

Ad. 8. Informacje Burmistrza. 

Informacja o realizacji zadań gminy w okresie pomiędzy sesjami Rady Miejskiej 

(28.04.2012 r. - 30.05.2012 r.) 
1/ 28.04.2012 r. 

- Koncert „Tria Gdańskiego" w Szkole Muzycznej w Bystrzycy Kłodzkiej,  

2/ 30.04.2012 r. 

-  Spotkanie z mieszkańcami ul. Świerczewskiego (nr nieparzyste) w sprawie uregulowania 

    dzierżawy działek gminnych zajętych pod ogrody, 

3/ 03.05.2012 r. 

- Obchody    3     maja    w    Bystrzycy    Kłodzkiej,    Festyn    „Muzyczna    Wiosna    w 

   „EuroregionieGlacensis",  

4/ 04.05.2012 r. 

- Spotkanie   z   p.o.   prezesa   Spółdzielni   Mieszkaniowej    w   Bystrzycy   Kłodzkiej 

   p. Bolesławem Jarczyńskim i p. Antonim Sceliną w sprawie zamiany gruntów, 

5/ 06.05.2012 r. 

- Obchody Dni Miasta i Św. Floriana, 

6/ 07.05.2012 r. 

- Spotkanie  z p.  Grzegorzem  Kuleszą - Dyrektorem Mondi  Packaging Sp.  z o.o. 

w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie dalszego funkcjonowania zakładu, 

7I 12.05.2012 r. 

Zebranie wiejskie w Nowym Waliszowie  i podjęcie  uchwały o  Planie Odnowy Miejscowości,  

8/ 18.05.2012 r. 

- „Mogiłę Pradziada Ocalić od Zapomnienia" - uczestnictwo na Rynku Wrocławskim 

wspólnie z zespołami śpiewaczymi Waliszowianie z Nowego Waliszowa i Tarnawianki 

ze Starego Waliszowa ( promocja gminy Bystrzyca Kłodzka), 

- XI Rajd Polsko-Czeski CykloGlacensis, Bystrzyca Kłodzka była współgospodarzem. 

Ponad 200 uczestników gościliśmy w Domu Wczasowym „Pod Dębem" w Wójtowicach, 

9/ 19.05.2012 r. 

-Otwarcie nowego Ośrodka Wypoczynkowego „Alpejski Dwór" (była „Goprówka"), 

10/ 22.05.2012 r. 

- Spotkanie z prezesem PKS S.A. Kłodzko p. Markiem Baweckim w sprawie umorzenia podatku 

i remontu placu manewrowego PKS w Bystrzycy Kłodzkiej, 

- Regionalna Konferencja „Bezpieczny Powrót" w Długopolu Zdroju zorganizowana przez 
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Dolnośląski Urząd Wojewódzki we Wrocławiu, Sudecki Oddział Straży Granicznej w Kłodzku 

oraz Ministerstwo Spraw Wewnętrznych ze środków Europejskiego Funduszu Powrotów 

Imigrantów, 

11/ 24.05.2012 r. 

- Spotkanie z wykonawcami remontu ul. Kościelnej w Bystrzycy Kłodzkiej, osobami 

prowadzącymi działalność gospodarczą przy tej ulicy w celu zorganizowania prac remontowych, 

- Posiedzenie „stołu roboczego" dot. bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

bezpieczeństwa podczas Turnieju Finałowego EURO 2012. Spotkanie odbyło się                            

w Komisariacie Policji w Bystrzycy Kłodzkiej, 

12/ 25.05.2012 r. 

- Regionalny Zlot Wędrowców ZHP w Marianówce, w zlocie uczestniczyło ponad 100 osób 

z Dolnego Śląska, 

13/ 28.05.2012 r. 

- Spotkanie z p. Bartoszem Kociumbasem Dyrektorem Sp. z o.o. w sprawie budowy 

INTREMARCHE w Bystrzycy Kłodzkiej, 

- Posiedzenie Rady Społecznej ZOZ-u w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego ZOZ 

Bystrzyca Kłodzka, 

4/Gospodarka lokalowa: 

- lokale użytkowe przejęte: 0 

- lokale użytkowe wytypowane do przetargu: 0 

- lokale użytkowe oddane w najem w drodze przetargu:2, w drodze rokowań -0 

- pozyskane mieszkania: 0 

- przydzielone mieszkania:2, po zakończonym remoncie kapitalnym-3, do remontu kapitalnego - 3, 

- zamiany mieszkań: 

• wzajemne (pomiędzy najemcami) - 0 

• z urzędu - 1 

15/ Gospodarka mieniem gminnym: 

- sprzedaż lokali (ilość zawartych aktów notarialnych): 15 

• mieszkalne: 15 

• budynki (budowle): 0 

• lokale użytkowe: 0 

• nieruchomości zabudowane - 0, 

• nieruchomości niezabudowane - 0, 

- dzierżawa gruntów rolnych:24, w tym rolne: nowe-11, przedłużenia-2; stanowiska handlowe: 

nowe-3; ogródki przydomowe: nowe-2; grunty pod ogródkami piwnymi: nowe- 4;                       

16/ Wydane Zarządzenia Burmistrza: 37 

17/ Informacja demograficzna: 

- urodzenia:5 

-zgony:  10 

Pani Burmistrz poinformowała, że: 
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1/ wraz z naszymi Przyjaciółmi – Orlickie Zachorzi zamierzamy przystąpić do sporządzenia 

wniosku o dofinansowanie budowy kanalizacji. Nasz projekt będzie dotyczył skanalizowania 

Długopola Dolnego i Zdroju, na które będziemy mogli uzyskać dofinansowanie do wysokości 85%, 

czyli 17 mln.   

2/ jest po rozmowie z p. Marią Siatką, która ukończyła historię sztuki i zajmuje się wraz z mężem 

renowacją zabytków. Jest zainteresowana odkupieniem od Pana Adamowicza pałacu                            

w Gorzanowie.  Warunkiem jest, aby Pan Adamowicz zechciał obiekt zabytkowy sprzedać. 

3/ wiele emocji wzbudza budowa Intermarche w Bystrzycy Kłodzkiej. Teren pod inwestycję jest 

terenem prywatnym. W 2005 r. został przyjęty plan zagospodarowania przestrzennego dla działek 

przy ul. Strażackiej pod usługi i handel.  Niestety nie mamy tu nic do powiedzenia, plan został 

przyjęty i zostało wydane pozwolenie na budowę.   

4/ 31 maja br. odbędzie się spotkanie z właścicielami działki gminnej na Osiedlu Szkolnym, aby 

zdementować plotki i protesty w sprawie budowy mieszkań socjalnych. Bez względu na to kto jest 

właścicielem działki i kto zwróci się do gminy, nie mamy prawa odmówić wydania decyzji                     

o warunkach zabudowy. Realizując procedurę wydania decyzji, należy zawiadomić osoby 

sąsiadujące z tą działką. Wiele nerwowych sytuacji wzbudza nazwa inwestycji, tj. budowa 

mieszkań socjalnych.    

W ubiegłej kadencji wpłynął wniosek ze Spółdzielni Mieszkaniowej abyśmy zamienili się gruntami, 

tzn. aby zamienić grunt położony na terenie Osiedla Szkolnego za grunt, który położony jest za 

ostatnim budynkiem na Osiedlu Szkolnym w kierunku Polanicy, dla którego jest gotowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. Prócz tego Spółdzielnia proponowała drogę - dziurawą drogę, 

łączącą Osiedle Szkolne z ulicą Leńskiego i ulicę Tysiąclecia (są one w użytkowaniu wieczystym 

Spółdzielni).  

W ubiegłej kadencji Rada podjęła wniosek, że do momentu dopóki nie zostanie spłacona przez 

Spółdzielnię Mieszkaniową hipoteka obciążająca działkę w kierunku na Polanicę, to nie ma mowy 

o zamianie gruntów.  

W chwili obecnej działka nie posiada żadnych obciążeń i jest wolna od zobowiązań. Zwraca się 

więc do Rady z zapytaniem, czy jest wola Rady aby w dalszym ciągu prowadzić ze Spółdzielnią 

rozmowy w sprawie zamiany gruntów (mowa o ekwiwalentnej zamianie, gdyż nasza działka jest 

działką uzbrojoną).   

5/ wznawiane są rozmowy w sprawie przejazdu kolejowego przy ul. Unii Lubelskiej z Panem 

Starostą Kłodzkim, przedstawicielem PKP i Dyrektorem Mondi Packaging.  

6/ odbyło się spotkanie w sprawie organizacji Euro 2012 w celu zabezpieczenia porządku                      

i bezpieczeństwa. 

 

Ad. 6. Zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady mówi, że proponowana droga przez Spółdzielnię Mieszkaniową w ramach 

zamiany wymaga generalnego remontu.     

Mieczysław Kamiński poinformował, że firma z Wrocławia złożyła wniosek o wybudowanie trzech 

bloków mieszkalnych na słynnej górce na Osiedlu Szkolnym. Stanowisko mieszkańców Osiedla 
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jest zdecydowanie przeciwne, gdyż nowe bloki zasłonią im widok, spowodują zagęszczenie 

powierzchni, zniknie górka dla dzieci, teren zielony, wybieg dla psów…. Nie ma się im co dziwić.  

Zamiar  dokonania zamiany gruntów jest słuszny i zasadny. Działka 137/2 za ostatnimi blokami na 

Osiedlu Szkolnym w kierunku Polanicy posiada uchwalony plan zagospodarowania 

przestrzennego.  

Będziemy za tym, aby zgodzić się na tę zamianę aby inwestor rozpoczął inwestycję. Jest to 

optymalne rozwiązanie.   

Jan Szkwarek popiera słowa przedmówcy. Jest za tym, aby dokonać zamiany gruntów. 

Pani Burmistrz dodała, że wszystkie protesty są bezpodstawne i mogą spowodować jedynie 

wydłużenie w czasie budowy mieszkań. Nie ma argumentów, gdyż zamiar budowy jest zgodny               

z przepisami prawa. Należy uszanować prawo innych. 

Całą nagonkę budowy mieszkań socjalnych rozpoczął Prezes Zarządu Osiedla Pan Dariusz 

Piotrowski – pracownik wydziału budownictwa Starostwa Kłodzkiego. Pyta więc jak pracownik zna 

prawo, skoro gmina nie ma podstaw prawnych aby odmówić wydania decyzji o warunkach 

zabudowy. Pyta kim jest Dariusz Piotrowski, który nie zna prawa?? 

Przewodniczący Rady mówi, że jeśli nic się nie buduje w naszym mieście to źle. Uważa, że jeśli 

pojawi się poważny inwestor należy mu to umożliwić. Pyta czym kierują się ludzie, którzy nie znają 

tych procedur. Mówi, że gro osób pracujących w Spółdzielni Mieszkaniowej na czele z pełniącym 

obowiązki Prezesem Panem Jarczyński, który chodzi i straszy, że w nowych mieszkaniach 

zamieszkają cyganie itp. Pyta, dlaczego Spółdzielnia nie buduje nowych mieszkań.  

Pani Burmistrz mówi, że pojawił się temat mieszkańców ulicy Świerczewskiego. Sprawa dotyczy 

działek, które są pomiędzy ulicą Świerczewskiego a Małpim Gajem.  

Kiedyś część tych działek była w posiadaniu tzw. ogrodów działkowych. Później okazało się, że 

właścicielem gruntów jest gmina. W roku 2009 ogrody działkowe wystąpiły aby oficjalnie przekazać 

tereny ogrodom działkowym. Poprzednia Rada nie wyraziła takiej woli, twierdząc, że jest to bardzo 

dobry grunt pod budownictwo mieszkaniowe. Przyjmując plan zagospodarowania przestrzennego 

dla części miasta Bystrzyca Kłodzka dzielnicy staromiejskiej, zostały przyjęte te tereny pod 

budownictwo mieszkaniowe.  

Na dzień dzisiejszy mieszkańcy nie posiadają oficjalnych umów dzierżawy, ani nie płacą podatków.      

Mieszkańcy zwrócili się więc do Rady o bezprzetargowe wydzierżawienie tych gruntów.  

Mieczysław Kamiński jeśli oddajemy Spółdzielni działkę uzbrojoną to powinniśmy otrzymać 

większą działkę za Osiedlem. Każdy może wystąpić z wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach 

zabudowy. Jest przeciwny aby przejmować drogi.  

Zasadnym jest pomóc mieszkańcom przy ul. Świerczewskiego, którzy posiadają działki od roku 

1953 r. Należy tę sprawę uregulować i podpisać umowy z mieszkańcami.  

 

Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 glosami za, jednogłośnie opiniuje 

pozytywnie ekwiwalentną zamianę gruntów pomiędzy Gminą a Spółdzielnią Mieszkaniową                  

w Bystrzycy Kłodzkiej. 
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Ad. 7. Informacje Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynął żaden anonim, poza anonimami 

telefonicznymi skarżącymi się na władzę wykonawczą. 

Do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

1/ od wspólnoty mieszkaniowej Tysiąclecia PP 2 o zwrot dokumentów, które nielegalnie przejął 

ZUK;  

2/ od Wojewody Dolnośląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności zapisu w uchwale w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie świadczeń pomocy społecznej; 

3/ od Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie planu zagospodarowania części 

Międzygórza; 

4/  od Wspólnoty Mieszkaniowej 3/3a w sprawie podjęcia działań remontowych; 

Irena Stawiarska poinformowała, że mieszkańcy Wspólnoty są skłóceni ze sobą bardzo od 

dłuższego czasu.  

Pani Burmistrz poinformowała, że budynek i mieszkania wykupione są po obrysie. Działka wokół 

budynku ma na swoim terenie szambo. Jest propozycja ze strony gminy, aby odkupili od Gminy 

teren z 99% bonifikatą.  Co do wjazdu do garaży, mieszczącego się obok budynku jest propozycja, 

że wydzielimy ten wjazd jako drogę gminną aby nie było problemu z dojazdem.     

5/ 31 maja 2012 r. w siedzibie Ratusza jest spotkanie z mieszkańcami Osiedla Szkolnego w sprawie 

budowy mieszkań socjalnych; 

6/  od mieszkańców Nowej Bystrzycy w sprawie remontu mostu przy posesji nr 10 i 6; 

7/ od Posła Jakuba Szulca życzenia z okazji Dnia Samorządowca. 

Poinformował, że 8 czerwca br. Biuro Rady Miejskiej będzie nieczynne.  

Pani Burmistrz poinformowała, że z okazji Dnia Samorządowca wpłynęły także życzenia od Pani 

Poseł Moniki Wielichowskiej, Pani Poseł Agnieszki Kołacz Leszczyńskiej i Poseł Izabeli 

Mrzygłockiej.  

Pani Burmistrz złożyła życzenia także radnym Rady Miejskiej życząc zdrowia i wytrwałości we 

wspólnej pracy i abyśmy zawsze osiągali kompromis w podejmowaniu ważnych decyzji dla Gminy.   

 

Ad. 8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Mieczysław Kamiński pyta, kiedy planowane jest najbliższe posiedzenie sesji Rady. 

Pani Burmistrz zaproponowała aby odbyły się dwie sesje, np. 19 czerwca br. o godz. 13.00                          

i 29 czerwca br. - sesja absolutoryjna.  

Przewodniczący Rady proponuje odbycie szkolenia obsługi laptopów 11 czerwca o godz. 10.00. 

Mieczysław Kamiński mówi, że nie można żałować ok. 6 tys. zł rocznie aby zakupić internet 

mobilny dla radnych. Jest to wygoda aby można było w każdym miejscu odebrać pocztę. 

Pani Burmistrz poinformowała, że od 1 czerwca br. cześć miejscowości Lasówka, Młoty, 

Mostowice i Wójtowice pozostaną bez telefonów radiowych. Proponuje wystąpić z protestem 

przeciwko likwidacji telefonów radiowych.   

Poinformowała, że wpłynęło pismo od Bystrzyckiego Stowarzyszenia Niepełnosprawnych w sprawie 
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pozytywnego rozpatrzenia wniosku aplikowanego do Polskiej Telewizji SA w Warszawie. 

Stowarzyszenie otrzymało 10 tys. zł. Fundusze zostaną przeznaczone na rehabilitację i zajęcia na 

basenie.  

Irena Stawiarska na ręce Pani Burmistrz z okazji Dnia Samorządowca złożyła serdeczne życzenia 

koleżankom i kolegom z pracy. 

Mieczysław Kamiński proponuje dokładnie przeanalizowanie zasadności sprzedaży działek na 

Spalonej. Mówi, aby na 11 działek wystawionych do sprzedaży kilka z nich wyłączyć np. te przy 

drodze głównej gdyż można je przeznaczyć na parkingi podczas organizowanych wydarzeń 

sportowych czy innych plenerowych.  

Pani Burmistrz poinformowała, że działki o numerach 57/14, 57/15, 57/19 (pierwszy pas od 

schroniska) nie powinny zostać sprzedane i zostaną wyłączone.  

Czesława Żebrowska – Kierownik CIS - poinformowała, że Centrum decyzją Wojewody 

Dolnośląskiego otrzymało przedłużenie statusu na lata 2012-2017.  

Artur Pokora poinformował, że do Sekretarza sesji nie wpłynął żaden wniosek. 

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad.   

Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za pełnienie 

obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady dwudziestej dziewiątej sesji Rady 

Miejskiej VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej.    

 

Protokołowała: Anna Rogalka  

 

 

 

 


